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Verslag 

 
Aanwezig: Struys Georges, Verlaeckt Rudy, Follens Ken, Robbens Peter en Josefien Van 
Peteghem(verslag) 
Verontschuldigd: De Staercke Jean-Pierre, De Smedt Frank, Vanwolleghem Katrien, Van 
Caelenberghe Patrick, De Vleeschauwer Berten 
Afwezig:  

1. Denkdag verschillende commissies 

Zaken die commissie-overschrijdend zijn: 
 

• Peter Robbens zou graag het item omtrent meerkamp op de agenda zien. Door het 
afschaffen van de VJT moet er toch nagedacht worden over een ander aanbod  of andere 
organisatie van deze discipline. Of alleszins nadenken over de formule rond 
‘meerkampen’.  
Misschien moet men vanuit de technische commissie ook eens nadenken over input over 
deze discipline – meerkamp - in de ontwikkeling van een atleet. 
Hij heeft de indruk dat er geen visie bestaat over dit gegeven. Maar er staan nu wel 4 
atleten in deze discipline op het WK. 
Op dit moment blijft enkel nog het PK Meerkampen over voor de jeugd. 
 

• Daarnaast verwijst Peter nog naar een voorstel dat lopende is in Nederland om de 
meetings korter te maken: max. 3 disciplines per atleet. (zowel jeugd als ouder) 
Dit kan ook iets zijn waar we naartoe zouden kunnen, voornamelijk met de jeugd. 
 

• Georges Struys: De tijdsregistratie die de BC Recreatie momenteel aan het onderzoeken 
is: hoe ver staat dit? Kan dit ook voor andere evenementen gebruikt worden? Op deze 
vergadering is men unaniem: uitslagverwerking gaat beter met chips dan met QR-code. 

 

2. Hervorming PK’s 

Peter Robbens heeft dit uitgewerkt: 
Alle PK’s opgeteld zijn er jaarlijks maximum 19 organisaties per provincie. Niet iedere provincie 
heeft naar uitstraling/organisatie toe de juiste kracht. 
Het is de bedoeling van deze commissie (en de federatie) om het aantal wedstrijden in te 
perken. Alles afschaffen is overbodig maar in dit voorstel zijn er toch enkele proeven weg 
gelaten. Daardoor kunnen de goede, grote PK’s blijven bestaan op vaste data met allemaal 
dezelfde formules qua inschrijvingsgeld/inkom/voorinschrijving/…  
 
Rudy Verlaeckt stelt eerder voor om in de plaats van de ‘kleinere’ PK’s af te schaffen, deze te 
laten doorgaan op gewone meetings of te groeperen op 1 datum en locatie voor alle provincies. 
 
Mogelijke reacties van de clubs: 

• Waarom iets afschaffen dat goed werkt? (want sommige PK’s werken wel degelijk goed) 

• Anderzijds komt er zo wel ruimte vrij in de kalender. 
 
Georges stelt voor om dit eerst intern te bespreken met de clubs om te zien wat er leeft en een 
breder draagvlak te bekomen. 
 
Daarnaast heeft Peter ook nagedacht over het opstarten van een Vlaams kampioenschap 
estafetten in het voorjaar (quid LBFA). 
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3. Reglement wegwedstrijden 2020 

Werd licht aangepast. (zie bijlage) 
 

4. Reglement voorrangsregels toewijzing data FC & ACM 2020 

De commissie beslist dat toewijzing van de data ACM op dezelfde manier zal gebeuren 

als de FC: 

1. Organisaties met meer dan 5 jaar anciënniteit: gemiddelde van laatste 2 

jaar laten tellen voor voorrang 

2. Nadien de organisaties met minder dan 5 jaar anciënniteit: gemiddelde 

van laatste 2 jaar laten tellen voor voorrang 

 

Wat met clubs die niet voldoende punten hebben gehaald? Is nog niet helemaal 

duidelijk… 

 

7/10: vergadering FC-organisatoren 

14/10: vergadering ACM-organisatoren 

 

5. Ontvangen briefwisseling 

• Juryleden BvV (VCJ): zie bijlage 

� VCJ vraagt zich af door wie het huidige aanduiding systeem negatief 

geëvalueerd werd? -> Vaststelling uit de aanwezigheidslijsten van 

juryleden op de BVV’s en scheidsrechtersverslagen. Daarom werd het 

volgende beslist op de rvb: 

 

Exctract uit verslag rvb 2 sep 2019: 

Evaluaties kampioenschappen en BVV’s: 

BVV: bijna overal te weinig juryleden. De BC Competitie is voorstander 

om opnieuw een clubjurylid te voorzien. Hierbij zou de aanduider 

trachten om rekening te houden met de ‘specialisaties’ van deze 

juryleden. 

 

� Problemen om zowel tijdens gewone meetings als kampioenschappen 

voldoende juryleden aan te duiden. -> VCJ heeft al de functie van 

clubjurylid in het leven geroepen +  de minimumleeftijd werd verlaagd. De 

VCJ laat weten bezig te zijn met juryhervorming om de volledige 

juryproblematiek te bekijken. Momenteel wacht men op resultaten van 

deze juryhervormings-commissie.  

 

Antwoord BC Competitie: er wordt uitgekeken naar de resultaten van de 

hervorming en hopen op beterschap. 

 

• Schrijven Serge Beckers: 

� Rudy Verlaeckt heeft op deze brief geantwoord.  
 

6. Varia 

• Voor de interclub A.C. bestaat het idee om de nationale interclub tegen 2021 te 
hervormen naar mannen en vrouwen samen. Als dit erdoor komt, zullen wij tijdig onze 
reglementen moeten aanpassen voor onze Vlaamse interclubs. 

 
 
Voorstel volgende vergadering: op donderdag 24 oktober 2019 om 19u00. 
Voorstel vergadering november: donderdag 21 november 2019 om 19u00. 
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Overzicht aanwezigheden 2019: 

 31/1 26/2 28/3 25/4 23/5 16/7 24/9 

Georges Struys x x x x x x x 

Jean-Pierre De Staercke x  x     

Frank De Smedt   x   x  

Berten De Vleeschauwer  x    x  

Ken Follens  x  x x x x 

Peter Robbens x x x   x x 

Patrick Van Caelenberghe x x x  x   

Katrien Vanwolleghem x       

Rudy Verlaeckt x x x x x x x 

 
 


